
 

 

 

各位親愛的境外生： 

  寒假及春節即將來臨，大家或許思鄉情切，但因新冠肺炎，若非必要，建議大家可以和朋友一起留在臺灣體驗這邊的年節文化；若仍要返國者，請

務必特別注意臺灣各項邊境防疫政策，也希望大家一起繼續配合臺灣的防疫政策，讓我們共有一個安心安全的求學環境，繼續健康平安地生活。 

目前各國政策和疫情狀況不同，且隨時在變化，請大家務必留意各國及臺灣相關單位最新消息。依臺灣現行規定，外國人入臺須提供｢表定航班時

間｣（Flight schedule time）前 3 天內的 COVID-19 核酸檢驗陰性報告、填寫入境居家檢疫 14 天之居所符合相關規定切結書、完成入境檢疫系統線上申

報( http://hdhq.mohw.gov.tw/ 、檢疫住所訂房確認書，並配合臺灣的春節防疫政策。依健康中心 12/15 轉知，請同學返臺務必於防疫旅館/集中檢疫所

完成 14 天居檢疫。這些規定，臺灣政府也可能會依實際情形而有變動，同學有責任去確認清楚最新的規定，或許規定會更加嚴格，例如居家檢疫做

法、居家檢疫天數、鎖國政策及入出境相關規定等。同學現在的校外租屋，如套房、分層/樓租屋等，都不符合居家檢疫 1 人 1 戶規定，請務必注

意，不要違法。 

  110-2 學期的開學日是 2022 年 2 月 21 日，請同學慎重考慮寒假是否還要返回母國，且務必注意相關政策。本次寒假(2022)，高餐大不會提供任何檢

疫宿舍，同學要自行尋找在臺的防疫旅館或集中檢疫所及符合規定的自主健康管理地點。同學若確定要離臺，應提早自行預訂防疫住所，並於”2022

年 1月 10日前”提供(1)『離返臺機票證明』、(2)『防疫住所訂房證明』(至少 14天)、(3)IAO資料表(附件)傳給國際事務處 Erin 或心怡，並保持聯

繫，以利通報臺灣相關單位及追蹤，也避免影響同學出入境。返臺後檢疫住宿費及相關花費(如採檢費、防疫租賃車、餐費等)，皆由學生自行負擔。

以下費用表提供參考。 

 交通費-防疫租賃車 

(從桃園機場至高雄檢疫

旅館) 

住宿費-高雄檢疫旅館 

1 人/房、3 餐/天 

*學生自行尋找，提供 IAO 訂房證明以通報臺灣相關

單位 

交通費-防疫租賃車  

(從高雄防疫旅館至高雄採檢醫院) 

(1 人/車，跳表計價) 

COVID-19 RT-PCR 採檢費 

 

 

 

NT 

Dollar 

(estimated) 

$2660  $1600-3500/ night $500 (round trip) $3000 

    如果有任何問題，可向國際事務處國際學生事務組或健康中心(07-8060505 EXT.19103)詢問。有關學校檢疫措施及宣導，相關訊息請連結網址：    

  http://pe.nkuht.edu.tw/p/412-1012-3738.php?Lang=zh-tw 

    有關臺灣檢疫相關措施及出入境政策，請連結以下網址: 

(1) 衛服部疾病管制署(CDC) 

https://www.cdc.gov.tw/Category/QAPage/B5ttQxRgFUZlRFPS1dRliw 

(2) 外交部領事事務局(MOFA) 

https://www.boca.gov.tw/cp-56-5078-41ac3-1.html 

(3)  入境檢疫系統線上申報 

https://hdhq.mohw.gov.tw/Default1?openExternalBrowser=1 

(4) 防疫旅館 (請以學校所在地：高雄市防疫旅館為優先) 

     https://taiwan.taiwanstay.net.tw/covhotel/ 

 

祝大家 平安健康 

 

國際事務處  

國際長 

掌慶琳 

Dec 16, 2022 



 

 

Dear International Students： 

  The winter vacation and Chinese New Year are coming and you may be planning to go home. However, the pandemic situation of COVID-19 is ongoing, so if 

possible, you can stay in Taiwan to experience the culture of the Chinese New Year. However, if you are going home, please check and follow the Taiwan CDC 

policy. Your cooperation allows us ensure the health and safety of our community and campus. 

  The pandemic situation is still ongoing so you must pay attention to the related policies of Taiwan and your home countries. According to the current 

regulations from the Taiwan government, all incoming visitors or residents to Taiwan are required to provide a COVID-19 RT-PCR negative test report issued 

within three working days of their incoming flight's scheduled departure time and log into the Quarantine System for Entry ( http://hdhq.mohw.gov.tw/ ) and 

use their mobile phone to fill out the health declaration form prior to their departure, make an affidavit stating they meet the relevant regulations, get the 

reservation letter of the quarantine hotel/ group facility and follow the programs/policies of Lunar New Year holiday from CDC. Please abide by NKUHT Health 

Center guidelines regarding quarantine arrangement: as of December 15, the stipulation is to “stay in the quarantine hotel/ group quarantine facility for 14 

days”. These conditions above are subject to change and may be adjusted as circumstances require from Taiwan government. Students should be aware that 

restriction may increase and accept responsibility for following any regulations that apply to their home countries, e.g. quarantine period, lockdown policy, arrival 

or departure requirements etc. Most of student rental rooms (ex. suite or apartment) do not qualify for government regulations (a home with one person per 

residence). Please pay attention and comply with the rules. 

The beginning of 110-2 semester is on Feb 21, 2022. Please carefully consider whether to go home or not and pay close attention to the related policies from 

Taiwan and your home countries. NKUHT will not be able to provide any accommodation for quarantine in the dorm during the winter break (2022). You will 

have to find the quarantine accommodation and the qualified accommodation for the 7-days health management by yourself when you come back from 

overseas. 

Before leaving for the winter vacation, please submit (1) “your round-trip plane ticket” (2) “the confirmation letter of your quarantine hotel (at least 14 

days)” (3) the IAO form (attachment) to IAO Erin or HsinYi before January 10, 2022”. You are encouraged to keep in touch with IAO staff in order to report 

your status to the Taiwan government and related departments. 

In the situation above the accommodation fee and other expenses (transportation fee, meal fee and etc.) will be borne by students. For the estimated cost 

range, please find the details below.  

 Transportation fee 

Designated car from Taoyuan 

airport to the quarantine hotel 

in Kaohsiung 

 

Accommodation fee 

Quarantine hotel in Kaohsiung  

(one person/one day /3 meals) 

 

*arranged by the students and students 

must provide the proof of the hotel 

confirmation to IAO 

Transportation fee 

Designated taxi from Kaohsiung 

quarantine hotel to the hospital 

(by taxi meter) 

 

 

 

 

Checkup fee 

COVID-19 RT-PCR test 

 

 

 

 

 

 

NT 

Dollar 

(estimated) 

$2660  $1600-3500/ night $500 (round trip) $3000 

 

   If you have any questions, you can contact our staff in the International Students Affairs Section or the health center (07-8060505 EXT.19103). For NKUHT 

COVID-19 announcement and prevention measures, please refer to the link: http://pe.nkuht.edu.tw/p/412-1012-3738.php?Lang=zh-tw 

    For Taiwan prevention and entry policy, please refer to the links below: 

(1) Taiwan Centers for Disease Control (CDC) 

https://www.cdc.gov.tw/En 

https://www.cdc.gov.tw/En/Category/MPage/G8mN-MHF7A1t5xfRMduTQQ 



(2) Bureau of Consular Affairs, Ministry of Foreign Affairs, Republic of China (TAIWAN) 

https://www.boca.gov.tw/cp-220-5081-c06dc-2.html 

(3) Quarantine System for Entry 

https://hdhq.mohw.gov.tw/Default1?openExternalBrowser=1 

(4) The information of the quarantine hotels in Taiwan (The quarantine hotel in Kaohsiung will be the priority option.) 

https://taiwan.taiwanstay.net.tw/covhotel/ 

 

 

Regards, 

 

Janet Chang, Ph.D., CHE. 

Dean of International Affairs Office, NKUHT 

Dec 16, 2022 


